
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 57 

 
Днес, 22.02.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.15 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Г-жа Георгиева предложи първо да се гледа т.2 от дневния ред за да не се 

задържат представителите на Футболен клуб Българска асоциация мини футбол. 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

 Доклад вх.№СОА22-ВК66-2276/15/16.02.23 г. относно одобряване на избрания 

кандидат във връзка с проведен конкурс № 7-СО-2022 г. за учредяване на 

безвъзмездно и срочно право на строеж върху недвижим имот – публична общинска 

собственост, находящ се в гр. София, Район „Младост“, стадион „Горубляне“. 

Анатоли Илиев сподели, вече са обозначени и определени параметрите от общия 

терен, където ще бъдат изградени игрищата. Той апелира доклада да се гласува, тъй 

като Футболен клуб Българска асоциация мини футбол ще изпусне срока за 

кандидатстване по програми на ФИФА за финансиране. 

Яна Тодоранова зададе въпрос относно неустойките. Дали са 10% от стойността, 

която е дефинирана от оценителя. 

Александра Петрова – главен юрисконсулт в дирекция „Обществени поръчки и 

концесии“ на СО направи уточнени, че има допуснати някои технически грешки, 

които ще се коригират в комисията по икономика и нам ще бъде гласуван и новия 

проект на договора. 

Яна Тодоранова зададе въпрос, в случай, че се стигне до неустойка – тя  ще бъде 

еднократна или….. Тъй като срока за ползване е дълъг. 

Александра Петрова поясни, че след като бъде изготвен идейния проект от районната 

администрация се прави нова оценка на правото на строеж, стойността ще бъде 

вписана в договора, от която ще се вземат съответните неустойки. Неустойката ще 

бъде еднократна. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова Възд. 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 
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По т.І от Дневния ред: 

Десислава Темелкова- дир. Д-я „Спорт и младежки дейности“ запозна комисията с  

доклад вх.№СОА20-ВК66-4835/40/13.02.23 г. относно приемане на Общински 

годишен план за младежта 2023 и Отчет за изпълнението на дейностите на Общинския 

годишен план за младежта за предходната 2022 година    

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов Възд. 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

По т.III от Дневния ред:  

Анатоли Илиев запозна комисията доклад вх.№СОА22-ВК66-4073/8/14.02.23 г. 

относно отмяна на Решение № 523 на Столичния общински съвет от 26.07.2018 година 

и приемане на Правила за условията и реда при предоставяне на еднократна стипендия 

за високи постижения в областта на спорта по повод 17 май - Ден на Българския спорт. 

Той сподели, че вече стипендии ще получават и призьори в неолимпийски спортове и 

средствата са увеличени.   

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 
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5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІV от Дневния ред:  

Десислава Темелкова - дир. Д-я „Спорт и младежки дейности“ запозна комисията с  

доклад  вх.№СОА22-ВК08-18266/32/15.02.23 г.       относно приемане на актуализиран 

Списък на спортни обекти, общинска собственост, предмет за управление и 

разпореждане за 2023 година 

Яна Тодоранова заяви, че списъка е ясен, но какво означава контрол по 

изпълнението. 

Десислава Темелкова поясни, че в Наредбата за управление и разпореждане със 

спортни обекти е посочена ясна процедура как се подхожда. Всяка година се 

систематизира информация подадена от 24 районни кмета, кои обекти предполага да  

бъдат предмет на управление и разпореждане, която е необходимо да бъде утвърдена и 

гласувана от СОС. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 



 

 

 5 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.45 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 24.02.23 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  


